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Ad pkt. 4. Behandling af BIUs budgetforslag 2022 - Effektiviseringsbi-
draget 2022 

Direktionen præsenterede sagen, hvor HovedMED har mulighed for at 
komme bemærkninger til BIUs indstilling om 1. behandlingen af Budget 
2022, og særligt forvaltningens effektiviseringsforslag, som skal opfylde 
kravet på 1,75 mio. kr.  

De gav herefter ordet videre til medarbejdersiden, der fremførte føl-
gende bemærkninger:  

Forvaltningens budgetbidrag for 2022 

• Medarbejdersiden bakker op om forvaltningens forslag til 
effektiviseringer på de 1,75 mio. kr.  

Forvaltningens bevillingsudløb i 2021 

• Medarbejdersiden ser med bekymring på bevillingsudløbene. 
Man så gerne, at både JKI, men også resten af forvaltningen, kan 
få mulighed for at arbejde med lavere sagsstammer, hvor der 
ligger gode evalueringer fra forsøget med lavere sagsstammer i 
JKI.  

• Herudover bemærkede medarbejdersiden, at der samtidig ses 
med bekymring på finansieringen af den kommende 
”Arnepension”.  

Beslutning:  
• Indstillingen blev drøftet med ovenstående bemærkninger.  


